
7. Indstilling om Vanløse Lokaludvalgs ønsker til budget 2013. (2012-18846)
Lokaludvalgets ønsker til budget 2013 skal drøftes. 

INDSTILLING OG Beslutning

Formanden indstiller,

at Vanløse Lokaludvalg drøfter lokaludvalgets ønsker til budget for Københavns 1.
Kommune 2013.

Problemstilling

Forhandlingerne om Københavns Kommunes budget for 2013 er ved at gå i gang, og lokaludvalget har 
derfor ønsket at indsende en ”ønskeliste” til kommunens Budget 2013. 

Løsning

Der er følgende konkrete forslag til budgetønsker i Vanløse Bydel:

1. Albertslundruten v. Damhussøen. 
Der mangler en ordentlig løsning ved Damhussøen/ stien, så både cyklister og fodgængere kan 
færdes samtidigt. 

2. Cykelstier – den sydlige del af Jernbane Allé.

I eftersommeren 2011 fik Vanløse cykelstier på den nordlige ende af Jernbane Allé, så nu mangler 
der kun strækningen fra Bogholder Allé til Grøndals Parkvej/ Finsensvej. En løsning, der tager 
hensyn til at både busser, biler og gåede også skal kunne være på gaden.

3. Større idrætskapacitet i Vanløse.

Kapaciteten på Vanløses idrætsanlæg er utilstrækkelig, og det er en stor udfordring at finde mere 
plads til at bygge anlæg. En mulig løsning kunne være at lægge kunstgræs på nogle af de 
eksisterende anlæg, eksempelvis ved Vanløse Idrætsforening.

Økonomi

Indstillingen har ikke konsekvenser for lokaludvalgets økonomi.

Videre proces

Formanden indsender evt. budgetønsker efter lokaludvalgsmødet.



/Bent Christensen

bilag

Vanløse Lokaludvalgs beslutning den 09.02.2012

Vanløse Lokaludvalg drøftede lokaludvalgets ønsker til budget for Københavns Kommune 2013; 
lokaludvalget besluttede at indsende følgende ønsker; 

1. Albertslundruten v. Damhussøen. 
Der mangler en ordentlig løsning ved Damhussøen/ stien, så både cyklister og fodgængere kan 
færdes samtidigt. 

2. Cykelstier - den sydlige del af Jernbane Allé.
I eftersommeren 2011 fik Vanløse cykelstier på den nordlige ende af Jernbane Allé, så nu mangler 
der kun strækningen fra Bogholder Allé til Grøndals Parkvej/ Finsensvej. En løsning, der tager 
hensyn til, at både busser, biler og gående også skal kunne være på gaden.

3. Større idrætskapacitet i Vanløse.
Kapaciteten ved Vanløse Idrætspark er utilstrækkelig, og det er en stor udfordring at finde mere 
plads til at bygge anlæg. En mulig løsning kunne være at lægge kunstgræs på nogle af de 
eksisterende anlæg, eksempelvis ved Vanløse Idrætsforening, Klitmøllervej 20. 




